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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Belügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Valóban megfeledkezett a Kormány a büntetés-végrehajtásban dolgozó pártfog ó

felügyelőkrő l?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A büntetés-végrehajtási intézetekben közel 60 fő kormánytisztviselő dolgozik büntetés -

végrehajtási pártfogó felügyel őként.

A 2016. évi LII. törvény jelenleg nem vonatkozik rájuk, éppen ezért a kormányhivatalokba n

dolgozó azonos végzettségű és képzettségű kollégáikhoz képest jelentős bérhátrányba

kerültek, jövedelmük megalázóan alacsony, nincs előttük elfogadható jövőkép. Információim

szerint az elmúlt néhány hónapban a tapasztalt és felkészült szakemberek nagyjából hús z

százaléka hagyta el a pályát, vagyis mondott fel, vagy került saját kérésére más munkakörbe n

áthelyezésre a büntetés-végrehajtás szervezetén belül .

Miközben a büntetés-végrehajtási pártfogók leterheltsége a törvényi változásokbó l

következően is folyamatosan nő , az ellátandó feladatok megkövetelik a naprakész szaktudást,



addig a felkészült szakembereket nem sikerül megtartani, amely helyrehozhatatlan károka t

okoz a szakfeladat ellátása során .

A fenti helyzetre tekintettel kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

2017. január He óta milyen lépeseket tett a Belügyminisztérium és a Büntetés-végrehajtá s

Országos Parancsnoksága a büntetés-végrehajtási pártfogók anyagi megbecsültségéne k

helyreállítása érdekében, illetve mit szándékoznak tenni a jelent ős fluktuáció

megakadályozása érdekében ?

Tervezik-e a 2016 . évi LII . törvény hatályát kiterjeszteni a büntetés-végrehajtásban dolgoz ó

pártfogó felügyel őkre, vagy megteremteni számukra, hogy bv. hivatásos állományú tisztjei é

váljanak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . május 3 .

Tisztelettel ,

Dr . Staudt Gábor
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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